
 

 

 

                                              

 

        

              `s-Hertogenbosch, 17 december 2015  

 

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 18 december 2015 wil 

ik graag een onderwerp aanmelden. 

 

` Mogelijke, gegeven dat Loon op Zand plaats gaat bieden aan 1200 vluchtelingen in vakantiepark 

Droomgaard, Kaatsheuvel.` 

 

De SP wil hieromtrent de volgende vragen in het vragenuurtje aan GS voorleggen: 

 

1. Was GS op de hoogte van het verzoek van het COA aan de gemeente Loon op Zand voor 

grootschalige opvang? Zo ja, per wanneer wist GS dit en was GS voornemens om PS hierover te 

informeren? 

 

2. Welke actie (-s) heeft GS ondernomen om naar gemeentes te communiceren over de uitspraak van 

PS betreffende de voorkeur voor kleinschalige opvang? Of valt noodopvang volgens GS niet onder 

deze uitspraak? 

 

3. Hoe rijmt het voornemen van de gemeente Loon op Zand met deze uitspraak van PS? 

 

 

Met immer vriendelijke groet 

namens de SP-fractie, 

 

Wouter van der Staak 

 

http://www.sp.nl/

